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§ 6 Information och rapport från polisen 
Diarienummer KS25/78 

Beskrivning av ärendet 
Maria Wiberg, länspolisområdeschef informerade om aktuellt läge och 
pågående insatser, med utgångspunkt i de nationella prioriteringarna. Fokus 
ligger på att öka den synliga närvaron ute i samhället som är ett uttalat mål för 
de kommande två åren. 

Vidare beskrevs satsningar på effektivisering, smartare lagföring och förstärkt 
samverkan mellan olika aktörer. 

Den lokala lägesbilden för hela polisområdet visar behov av att hantera 
nätverkskriminella, med stöd av områdespoliser, civila poliser och andra 
resurser. Arbetet mot rekrytering av ungdomar till kriminella nätverk är särskilt 
prioriterat. Rekryteringen sker delvis via digitala plattformar som Snapchat, 
Fortnite och Minecraft, vilket lett till att polisen utvecklat cyberpatruller som 
aktivt söker upp unga på nätet. 

En ny områdespolis planeras komma på plats i Habo till hösten. Det operativa 
arbetet leds av områdespolis tillsammans med kommunpolis, vilka 
kontinuerligt besöker skolor, samverkar med fältare, bibliotek och andra 
aktörer, samt identifierar och följer upp lokala problemområden i veckovisa 
avstämningar. 

Läget i Habo beskrevs som lugnt med god samverkan och ett proaktivt arbete. 
Exempelvis hanterades en situation med där ett ungdomsgäng utövade hot och 
utpressning under hösten genom tidiga insatser från fältarna och polis, vilket 
gav bra resultat. Föräldrar involverades i ett tidigt skede. 

Slutligen rapporterades att brottsstatistiken för perioden 1 januari-16 april är 
liknande som samma period förra året. Antalet narkotikabrott är något lägre, 
men det går inte att säga att det innebär att bruket minskat eftersom det 
troligtvis är ett stort mörkertal. 

_____  
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§ 7 Planering inför sommaren 

Beskrivning av ärendet 
Victor Sjöqvist, enhetschef för fritidsgården, Viktoria Wulff Lindelöv och Kim 
Andersen, fältsekreterare presenterade planeringen inför sommaren. 

Fritidsgården är öppen hela skolavslutningsveckan och verksamheten utgår 
bland annat från hembygdsgården. Direkt efter skolavslutningen anordnas en 
kostnadsfri resa till Liseberg för årskurs 9 enligt tradition. Föräldravandring 
planeras fredag och lördag under avslutningshelgen. Fältarna kommer vara ute 
onsdag-lördag under veckan. De kommer även vara en del på Vätterstranden. 

Under sommaren erbjuds fyra veckor med aktiviteter riktade till mellan- och 
högstadieelever, vissa mot en mindre kostnad. Även i år erbjuder kommunen 
sommarlovskortet som omfattar bland annat bad i Attarpsbadet, minigolf, 
paddel och fiske. 

Även innebandy-, fotboll-, och beachvolleyskola kommer att anordnas av 
föreningarna. 

_____  
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§ 8 Rapport om narkotikamätning 

Beskrivning av ärendet 
Daniel Åkerblad, säkerhet- och beredskapssamordnare rapporterar om den 
narkotikamätning som gjorts i kommunen. Analyserna ska kartlägga vilka 
narkotikapreparat som förekommer och används på befolkningsnivå i Habo 
kommun. Resultaten utgör en del av en större helhetsbild och fungerar som 
komplement till andra datakällor och kartläggningar. Genom att upprepa 
analyserna över tid kan långsiktiga trender identifieras, vilket ger ett värdefullt 
underlag för att planera och följa upp det förebyggande arbetet. 

Proverna har tagits från inkommande avloppsvatten och analyserats av RISE 
(Research Institutes of Sweden). Två typer av prov har ingått: ett vardagsprov, 
taget under en normal vardag utan skollov eller särskilda händelser, samt ett 
helgprov som togs under en lönehelg.  

Mätning av narkotika i avloppsvattnet har gjorts både 2022, 2023 och 2024. 
Halterna av cannabis och ketamin var högre i både vardags- och helgproverna 
2024 jämfört med 2023. Även halterna av amfetamin i helgprovet 2024 var 
högre än 2023. 

Efter presentationen följde diskussion kring hur kommunen kan arbeta vidare 
med resultaten. Dels behöver man fördjupa sig i de olika preparaten för att se 
vad de används till men även ta hänsyn till andra faktorer som kan påverka 
resultaten. 

_____ 
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